
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 497 

 

На 9 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно прекратяване на обществена 

поръчка „състезателна процедура с договаряне“ с предмет: 

„Дейности по осигуряване на машинното гласуване в изборите за 

членове на Европейския парламент от Р. България през месец юни 

2024 г. съгласно техническите спецификации и условията на 

договорите с две обособени позиции“. 

  Докладва: Емил Войнов. 

2. Проект на решение относно откриване на състезателна 

процедура с договаряне за възлагане на обществена поръчка с 

предмет: Дейности по осигуряване на машинното гласуване в 

изборите за членове на ЕП от Р. България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Емил Войнов 

3. Проект на решение относно приемане на хронограма за 

изборите за членове на Европейския парламент от Р. България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

4. Проекти на решения относно определяне на формата и 

структурирания електронен вид на списъците на избиратели, 

подкрепящи регистрациите в изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Любомир Георгиев 
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5. Проект на решение относно регистрация на партии и 

коалиции в ЦИК за участие в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и/или в изборите за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Росица Матева 

6. Проект на решение относно провеждане на консултации 

при областните управители за определяне съставите на районните 

избирателни комисии и назначаването им за произвеждане на 

изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Емил Войнов 

7. Проект на решение относно жребий при попълване 

съставите на РИК. 

  Докладва: Емил Войнов 

8. Проект на решение относно утвърждаване образци на 

изборни книжа за произвеждане на избори за членове на ЕП от Р. 

България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Елка Стоянова 

9. Проект на решение относно определяне възнагражденията 

на РИК и СИК/ПСИК в страната и специалистите към РИК за 

произвеждане на изборите за членове на ЕП от Р. България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

  Докладва: Севинч Солакова 

10. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов,  

   Димитър Димитров, Цветозар Томов, Севинч  

   Солакова, Гергана Стоянова, Йорданка Ганчева, 

   Силвия Стойчева, Елка Стоянова, Любомир  

   Георгиев 

11. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Росица Матева и Силвия Стойчева 

12. Проект на решение относно промени в състава на ОИК. 

  Докладва: Силвия Стойчева 
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ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева. 

ОТСЪСТВАТ: Красимир Ципов и Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и госпожа Росица Матева – зам.-председател 

на Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Девет членове сме в залата – имаме кворум, за провеждане на 

заседание. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Цветанка 

Георгиева и Красимир Ципов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно прекратяване на обществена 

поръчка с предмет: „Дейности по осигуряване на машинното 

гласуване в изборите за членове на ЕП“ с докладчик господин 

Войнов. 

2. Проект на решение относно откриване на състезателна 

процедура с договаряне за възлагане на обществена поръчка с 

предмет: „Дейности по осигуряване на машинното гласуване в 

изборите за членове на ЕП и за народни представители на 9 юни 

2024 г.“ с докладчик господин Войнов. 

3. Проект на решение относно приемане на хронограма за 

изборите за членове на ЕП и за народни представители на 9 юни 

2024 г. с докладчик госпожа Гергана Стоянова. 

4. Проекти на решения относно определяне формата и 

структурирания електронен вид на списъците на избиратели, които 



4 

подкрепят регистрация на партии и коалиции за участие в изборите 

на 9 юни 2024 г. с докладчик господин Георгиев. 

5. Проект на решение относно регистрация на партии и 

коалиции в ЦИК за участие в изборите за членове на ЕП и изборите 

за НС на 9 юни с докладчик госпожа Матева. 

6. Проект на решение относно провеждане на консултации 

при областните управители за определяне съставите на РИК и 

назначаването им за произвеждане на изборите на 9 юни с 

докладчик господин Войнов. 

7. Проект на решение относно жребий при попълване 

съставите на РИК с докладчик господин Войнов. 

8. Проект на решение относно утвърждаване образци на 

изборни книжа за произвеждане на изборите на 9 юни с докладчик 

госпожа Елка Стоянова. 

9. Проект на решение относно определяне възнагражденията 

на членовете на РИК, СИК и специалистите към районните 

избирателни комисии при произвеждане на изборите на 9 юни с 

докладчик госпожа Солакова. 

10. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Матева, Войнов, Димитров, Томов, Солакова, Гергана 

Стоянова, Ганчева, Стойчева, Елка Стоянова и Георгиев. 

11. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици госпожа 

Матева и госпожа Стойчева. 

12. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК с 

докладчик госпожа Стойчева. 

Колеги, оптимистичен ни е дневният ред, но съм сигурна, че 

ще се справим, като, разбира се, може да има разместване в 

поредността на докладите. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Преди да започнем с дневния ред, ви докладвам вх. № ЦИК-

ЕП-15/09.04.2024 г. Получили сме писмо от Администрацията на 

президента, с което са ни изпратени преписи от укази № 100, 102 и 

103 от 9 април 2024 г. на президента на републиката. 

С Указ № 100 са насрочени избори за членове на 

Европейския парламент от Република България на 9 юни 2024 г.; с 

Указ № 102 са насрочени избори за Народно събрание на 9 юни 

2024 г. и с Указ № 103 са определени номерацията, наименованията 

и границите на изборните райони за произвеждане на изборите за 

народни представители на 9 юни. Докладвам го за сведение на 

Централната избирателна комисия и съобразяване при взимане на 

нашите решения. 

Указите ще бъдат публикувани и на интернет страницата на 

ЦИК. 

Преди първа точка, господин Томов, налага се допълване на 

Вашия доклад от вчера. 

Заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, във връзка с 

Решение № 3042, което взехме вчера, за определяне на Изпълнител 

по обществената поръчка за разяснителната кампания, предлагам на 

основание чл. 43, ал. 3 от Вътрешните правила за управление на 

цикъла на обществените поръчки в ЦИК да приемем и решение за 

упълномощаване на председателя на ЦИК да сключи договор за 

възлагане на обществената поръчка с определения за Изпълнител 

„АДВЕР ТЕХ“ ООД. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, първа и втора точка от дневния ред по молба на 

господин Войнов малко по-късно ще ги докладва. 

 

Започваме с точка трета от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРИЕМАНЕ НА 

ХРОНОГРАМА ЗА ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕВРОПЙСКИ 

ПАРЛАМЕНТ ОТ Р. БЪЛГАРИЯ И ЗА НАРОДНИ 

ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, с оглед издадените укази за 

насрочване на изборите за членове на Европейския парламент и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. ви докладвам проект на 

хронограма за провеждане на тези избори, която беше обсъдена на 

работна група, и във връзка с това проект на решение за приемане на 

тази хронограма с проектен номер 3916 в моя вътрешна папка. 

Моля да се запознаете с проектите на документи и да 

гласуваме приемането на хронограмата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения по проекта на хронограма. Тя 

беше разгледана подробно и в работна група. 

В края на този проект ще допълним откога започват работа 

районните избирателни комисии. 

Други предложения за допълване има ли? 

Колеги, моля, режим на гласуване на проекта на решение с 

проектен номер 3916. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3043-ЕП/НС от 9 април 2024 г. 
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Продължаваме с точка осма от дневния ред:  

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО УТВЪРЖДАВАНЕ 

ОБРАЗЦИ НА ИЗБОРНИ КНИЖА ЗА ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА 

ИЗБОРИ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕП ОТ Р. БЪЛГАРИЯ И ЗА НАРОДНИ 

ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Заповядайте, госпожо Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря, госпожо Председател. 

Във връзка с насрочените с указ на президента избори за 

Европейски парламент и избори за народни представители – и двата 

вида избора на 9 юни 2024 г., Централната избирателна комисия 

изработи съответните изборни книжа. За яснота и за протокола 

отбелязвам, че относимите към двата вида избора книжа са с 

допълнителен индекс ЕП/НС. Тези, които са относими само към 

Европейски парламент, с индекс ЕП след номера, а тези, които са 

относими към Народното събрание, с индекс НС. 

В този смисъл и в резултат на работата на Комисията 

предлагам Централната избирателна комисия да утвърди образци на 

изборни книжа за произвеждане на изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. с номера от 1-ЕП до 76-ЕП/НС, 

които са неразделна част от проектното решение и следва да се 

обнародват в „Държавен вестник“. Уточнявам, че това са една част 

от книжата, които Комисията приема, тъй като се налага да бъдат 

взети сега, за да може да се обезпечи нормалното протичане на 

изборния процес. Останалата част от изборните книжа ще 

предложим в следващо заседание. 

Предлагам да се гласуват номера от 1-ЕП до 76-ЕП/НС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение с проектен номер 3914 имате ли изказвания и 

предложения. 

Доколкото виждам, във вътрешната мрежа одобрените след 

обсъждане в работна група проекти на изборни книжа от 1 – 76, са в 
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специално създадената папка за двата вида избора „Изборни книжа“, 

одобрени след обсъждане. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3044-ЕП/НС/09.04.2024 г. 

Предлагам ви да гласуваме и изпращането на писмо до 

„Държавен вестник“ с току-що приетото решение за обнародване.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Колеги, във връзка с приетите решения и за организацията на 

изборите занапред ви предлагам на нашата интернет страница 

секцията „Избори за членове на Европейски парламент 2024 г.“ да се 

промени „Избори за членове на Европейски парламент и за Народно 

събрание – 9 юни 2024 г“, за да може в нея да се попълват приетите 

решения на Централната избирателна комисия, като за начало ще 

поставим освен в секцията „Въпроси и отговори“, за която вече 

имаме решение по повод изборите за членове на Европейския 

парламент, да се публикуват изборните книжа и приетата 

хронограма. 

Имате ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Продължаваме с точка четвърта от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ 

ФОРМАТА И СТРУКТУРИРАНИЯ ЕЛЕКТРОНЕН ВИД НА 

СПИСЪЦИТЕ НА ИЗБИРАТЕЛИ, ПОДКРЕПЯЩИ 

РЕГИСТРАЦИИТЕ В ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Заповядайте, господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Първо, предлагам проект с проектен 

номер 3900 в папката с мои инициали относно решение за 

определяне формата и структурирания електронен вид на списъка на 

избирателите, подкрепящи регистрацията на партия или коалиция, за 

участие в изборите за членове на Европейски парламент от 

Република България и/или за народни представители на 9 юни 

2024 г. 

Предлагам след запознаване с предложения проект на 

решение заедно с две приложения към проекта (Приложение № 1 и 

Приложение № 2) да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение с проектен номер 3900. 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3045-ЕП/НС/09.04.2024 г. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият проект е с проектен 

номер 3902-ЕП също с две приложения със съответния номер. 

Решението е относно определяне формата и структурирания 

електронен вид на списъците на избирателите, подкрепящи 
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регистрацията на независими кандидати за участие в изборите за 

членове на ЕП от Р. България на 9 юни 2024 г. със съответния текст. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по този 

проект на решение имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3046-ЕП/09.04.2024 г. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Последният проект на решение е с 

проектен номер 3899 заедно с две приложения – НС, относно 

формата и структурирания електронен вид на списъка на 

избиратели, подкрепящи регистрация на независими кандидати за 

участие в изборите за народни представители на 9 юни 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение с проектен номер 3899 има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3047-НС/09.04.2024 г. 

 

Продължаваме с пета точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

ПАРТИИ И КОАЛИЦИИ В ЦИК ЗА УЧАСТИЕ В ИЗБОРИТЕ ЗА 

ЧЛЕНОВЕ НА ЕП ОТ Р. БЪЛГАРИЯ И/ИЛИ В ИЗБОРИТЕ ЗА 

НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Заповядайте, госпожо Матева. 
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РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, проектът на решение е във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали с проектен номер 3917. 

Вчера последно беше обсъден работно. Днес съм нанесла номерата 

на указите за насрочване на изборите за членове на Европейски 

парламент, респективно за Народно събрание и датите – днешната 

дата, на която са издадени указите, които са важни за представянето 

на документите от партиите и коалициите при заявяване на 

регистрацията им в Централната избирателна комисия за участие и в 

двата вида избора. 

Може би да обявим, че взехме решение началото на 

регистрацията да бъде от 15 април 2024 г. Срокът по хронограма – 

датата, на която трябва да приключи подаването на документи, е 

24 април до 17,00 ч., като Централната избирателна комисия ще 

приема документи от 9,30 ч. до 17.00 ч. всеки работен ден от 

15 април до 24 април включително. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение има ли предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

Решението е № 3048-ЕП/НС/09.04.2024 г. 

 

Продължаваме с точка десета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-НС-

9/04.04.2024 г. сме получили писмо от господин           К., който 

всеки път, когато получи бюлетините с резултатите от изборите, 

допълнително ги обработва. В този случай, разпределено на мен, 

господин Томов и госпожа Стойчева, е файл, в който господин К.          
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е публикувал обобщени резултати по общини за партиите, 

представени в парламента, както и за първата и втората партия. 

Докладвам го за сведение. Полезен е при планиране на кампаниите. 

Това са резултатите от Четиридесет и деветото Народно събрание. 

Интересно е, че след това сме имали местни резултати и могат да се 

сравняват – за сведение. 

С вх. № ЦИК-48/05.04.2024 г. е постъпило писмо от 

Министерството на външните работи. Ние сме в копие, оригиналът е 

до националния координатор по киберсигурност. В писмото се 

посочва, че вече на определени линкове може да се проверява 

информацията относно насоките и рамката на Акта за цифрови 

услуги, която е насочена към намаляване на системните рискове в 

контекста на провеждането на изборите – докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, ще започна с едно 

напомнително писмо до Столична ОИК. На наше писмо от 

11 януари с посочения изходящ номер все още нямаме получена 

информация. Това бави нашият отговор към Националния 

статистически институт (НСИ). То е свързано с населени места със 

статут на кметства, в които не е произведен избор за кмет на 

кметство в Столична община. Става дума за кметство Клисура. 

Проектът на писмо и с напомняне и искане в 7-дневен срок от 

получаване на това писмо да се предостави исканата информация. 

След изтичане на този срок ще предложа да изпратим отговор до 

НСИ без информацията за кметство Клисура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказване по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: В докладна записка с вх. № ЦИК-

25/02.04.2024 г. се представя за утвърждаване на инвентарен опис с 

опис на всички документи в периода 2011 – 2014 г., съхранявани в 

архива на Централната избирателна комисия от всички произведени 

избори през този период. Документите за постоянно съхранение са 

описани подробно в описа. 

Към докладната записка са представени всички документи, 

свързани с подготовката за предаване за постоянно съхранение в 

Централен държавен архив на документите от Централната 

избирателна комисия. Приложен е и протокол на Постоянно 

действащата експертна комисия от 7 март тази година. 

Предлагам ви да упълномощим председателя на Централната 

избирателна комисия да одобри описите, да бъдат предоставени на 

директора на Централен държавен архив за утвърждаване, след 

което ценните документи ще бъдат предадени за постоянно 

съхранение, неценните – подлежат на унищожаване. Имаме 

информация, че проектите са били обсъдени на експертна комисия в 

Централен държавен архив. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания, 

или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: С вх. № ЦИК-50/08.04.2024 г. сме 

получили писмо от министъра на финансите във връзка с решение на 

Народното събрание за предприемане на мерки за гарантиране 

финансовата стабилност и фискалната ликвидност на Република 

България от 4 април тази година, обнародвано в „Държавен вестник“ 

(бр. 30/05.04.2024 г.). Иска се информация до 12,00 ч. на посочен в 
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писмото електронен адрес за всички плащания от 5-и до 8 април, 

както и за планираните на дати 9-и и 10 април тази година. 

За сведение ви докладвам вх. № ЦИК-32-1/04.04.2024 г. Във 

връзка с протоколно решение на Централната избирателна комисия 

от четвъртък миналата седмица предоставихме списък на 

представители на „Архивистика“ ЕООД за достъп до сградата, за да 

може да извършат дейностите по пренасянето на изборни книжа и 

материали, получени от МВнР в петък. 

Колеги, в ЦИК сме получили писмо от член на Общинска 

избирателна комисия с вх. № МИ-15-306/28.03.2024 г. Поставя се 

въпрос от член на ОИК, на когото му предстои назначаване на 

длъжност „секретар на район“ в друг, различен град, от седалището 

на Общинската избирателна комисия. В този смисъл дали би било 

налице несъвместимост. Обсъдихме го на работна група вчера.  

Предлагам да изпратим отговор до колегата, че съгласно 

чл. 66, ал. 1, т. 4 от Изборния кодекс, член на Общинска избирателна 

комисия не може да заема длъжността „секретар“ на община, район 

или кметство. В чл. 66 са посочени всички длъжности, сред които е 

и тази на секретар. 

В този смисъл предлагам да отговорим. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-52/08.04.2024 г. 

– докладна записка, се предлага сключване на граждански договори 

за стенографско обслужване. Извършено е проучване. Към 

настоящия момент съгласие са дали 8 стенографи – 7 за Централната 

избирателна комисия, и един стенограф за Обществения съвет. 
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Приложен е списък на стенографите. С тях Централната избирателна 

комисия е работила и сме имали сключени договори до момента в 

различни периоди, като някои са доста отдавна партньори на 

Централната избирателна комисия. 

В тази връзка се предлага сключване на договорите с оглед на 

представена счетоводна справка за последните 12 месеца за 

разходите по договори за стенографски услуги – 39 852,49 лв., за 

миналия период, включително интензивната работа по време на 

подготовката и произвеждането на местните избори на 29 октомври 

миналата година. В този период стойността на договорите е 

26 191,52 лв. 

Предлагам ви да одобрим сключването по реда на чл. 20, ал. 

4, т. 2 (Приложение № 2) от Закона за обществените поръчки – да се 

сключат граждански договори с 8 стенографи съгласно списъка, 

приложен към докладната записка; да одобрим проекта на договор, 

който е представен и приложен към докладната записка, като 

изрично посочим, че средствата по договорите ще бъдат заплащани 

от план-сметката за предстоящите избори, след приемането на 

постановлението за приемане на план-сметката. По договора е 

предвидено на два пъти да се изплаща възнаграждение след 

представяне на отчет и приемане на работата от Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: За сведение ви докладвам вх. № 

ЦИК-53/08.04.2024 г. Освободили сме помещения № 522 и № 523 на 

етаж VI в сградата на Народното събрание, които Централната 
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избирателна комисия е ползвала до настоящия момент. Подписан е 

приемо-предавателен протокол в два еднообразни екземпляра. С 

този номер е екземплярът за Централната избирателна комисия. 

С докладна записка ЦИК-56/08.04.2024 г. се предлага 

закупуване на 10 външни дискове за нуждите на Централната 

избирателна комисия. Оказва се, че към момента има само един. 

Направено е и проучване, посочено е в докладната записка. 

Приложени са разпечатки към докладната записка, включително с 

описание и цени. Размерът на разходите за осигуряване на тези 

материали е на стойност 1 232,60 лв. с ДДС.  

Съгласно чл. 20, ал. 4, т. 3 от Закона за обществените поръчки 

може да се възложи директно, тъй като прогнозната цена е доста под 

посочената в закона – 50 хиляди лева. По § 10-15 имаме налични 

средства по бюджета на Централната избирателна комисия.  

Предлагам да одобрим закупуването на 10 броя твърди 

дискове и извършване на посочения разход. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа са 

подготвени писма до районни прокуратури.  

Предлагам ви изготвените писма до Районна прокуратура – 

Монтана, и 7 писма до Районна прокуратура – Пазарджик, да ги 

изпратим. За тези лица има данни, че са гласували в нарушение. За 

лица, за които не се установяват безспорни данни за гласуване в 

нарушение, предлагам да не изпращаме писма. Снабдили са се с 

удостоверения, като някои от тях са приложени, в други случаи, 

секционната избирателна комисия е отразила това в графа 
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„забележки“ на избирателния списък, като са подадени декларации 

от лицата (Приложение № 15). 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Подлагам на гласуване проектите на писма, адресирани до 

Районна прокуратура – Монтана, и Районна прокуратура – 

Пазарджик. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Само за сведение – вх. № ЦИК-

61/09.04.2024 г. относно подаване на декларация по чл. 15 от Закона 

за здравословни и безопасни условия на труд. Информирани сме, че 

няма данни и обстоятелства, които подлежат на актуализация и в 

този смисъл не се налага подаване на декларация – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието за 10 минути за проветряване на залата. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Десет членове 

сме в залата – имаме кворум. 

По дневния ред имате ли предложения? Няма. 

 

Продължаваме с първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕКРАТЯВАНЕ НА 

ОБЩЕСТВЕНА ПОРЪЧКА С ПРЕДМЕТ: „ДЕЙНОСТИ ПО 

ОСИГУРЯВАНЕ НА МАШИННОТО ГЛАСУВАНЕ В ИЗБОРИТЕ 

ЗА ЧЛЕНОВЕ НА ЕП ОТ Р. БЪЛГАРИЯ СЪГЛАСНО 
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ТЕХНИЧЕСКИТЕ СПЕЦИФИКАЦИИ И УСЛОВИЯТА НА 

ДОГОВОРИТЕ.“  

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект на 

решение относно прекратяване на обществена поръчка с предмет: 

„Дейности по осигуряване на машинното гласуване в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България“. 

Причините за прекратяването са посочени подробно в 

мотивната част на решението. Основната е указът на президента, 

който насрочи изборите за народни представители на същата дата, 

както и изборите за членове на Европейския парламент. Това 

променя коренно процедурата за гласуване и за конфигуриране на 

машините при избори две в едно и налага прекратяване на 

обществената поръчка. 

Поради горното предлагам да вземем следното  

„РЕШЕНИЕ: 

 Прекратява процедурата на обществена поръчка „състезателна 

процедура с договаряне“ с предмет: „Дейности по осигуряване на 

машинното гласуване в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България през месец юни 2024 г. с две 

обособени позиции“, открита с Решение № 3025-ЕП/15.03.2024 г. на 

Централната избирателна комисия“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на решение моля за вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване проекта на решение за прекратяване 

на обществената поръчка за машинното гласуване, която успяхме да 

обявим доста рано за изборите за Европейски парламент, но, за 

съжаление, се налага да вземем това решение. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 
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Решението е № 3049-ЕП/09.04.2024 г. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с току-що прекратената 

обществена поръчка искам да ви информирам, че комисията, 

определена със Заповед № 20-АД от 4 април 2024 г., за извършване 

на подбор на участниците в състезателна процедура с договаряне с 

предмет: Дейности по осигуряване на машинното гласуване в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България, проведе на 5 април своето първо заседание за отваряне на 

получените заявления за участие в процедурата. За това заседание е 

съставен Протокол № 1, който е във вътрешната мрежа и който е 

подписан от всички членове на комисията. 

Поради решението за прекратяването на обществената 

поръчка предлагам да вземем решение комисията, определена със 

Заповед № 20-АД, да приключи своята работа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по предложението на господин Войнов. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Продължаваме с Доклади по административни преписки. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-МИ-30/03.04.2024 г., докладвано на 4 април за запознаване. То 

е от Административен съд – София-град. 

Предлагам ви да бъде гласуван отговор на това писмо, който 

се намира във вътрешната мрежа в папка с моите инициали и 

подготвен след обсъждане в работна група. 

Колеги, информирам ви, че с писмо с изх. № МИ-08-

16/15.02.2024 г., с което сме предоставили всички флашпамети, 

използвани в изборите на втория тур на 5 ноември – гласуването за 

кмет на Столична община, сме помолили съда да бъдат върнати 
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флашпаметите на ЦИК незабавно след приключване на работата, но 

не по-късно от 11 март. Това досега не се е случило, така че ви 

предлагам с това писмо да поискаме разпореждане на съда 

незабавно да бъдат върнати флашпаметите, за да може да бъдат 

подготвени за използване в предстоящите избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по проекта на писмо до Административен съд – 

София-град? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви информация от 

директора на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-5-

7/08.04.2024 г., свързана с внедряване на новата деловодна система и 

във връзка с докладвани по-рано протоколи от дейността на 

Изпълнителя. Има подробна информация кога какво е изпълнено по 

договора и във връзка с тези протоколи, с които се констатира 

изпълнението – за сведение. 

В тази връзка ви докладвам предложение на служителите в 

деловодството за допълване на данни като „тип документ“, „избори 

на дейност“ и номера, които да бъдат присвоявани във входящата и 

изходящата кореспонденция на ЦИК, както и да се изработят нови 

4 броя щемпела за входящата поща. Обсъдено е в работна група. 

Предлагам ви да одобрим това предложение за допълнение, 

което да бъде направено от Изпълнителя, по внедряване на 

деловодната система. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам запитване от bTV с 

вх. № ЦИК-ЕП-10/05.04.2024 г. от стажант репортер в bTV, която ни 

пита разполагаме ли с данни за избирателната активност и 

предпочитани партии от младите хора между 18 и 30 години, които 

са гласували в България за изборите за Европейски парламент през 

2019 г. и на всички парламентарни избори от 2021 г. насам. 

Колеги, по мое мнение не можем да предоставим такава 

информация, тъй като не знаем младите хора между 18 и 30 години 

за кого са гласували в тези избори, така че ви предлагам да върнем 

отговор с едно изречение по електронната поща, че ЦИК не 

разполага с исканата информация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП-13/09.04.2024 г. Писмото е подписано от постоянния 

секретар на Министерството на външните работи и е в отговор на 

наше писмо, с което искахме информация и списък на 

дипломатическите и консулски представителства на Република 

България, с оглед организацията на предстоящите избори. 

В писмото ни е изпратен такъв списък, който е разделен на 

две части – част А, и част Б, като по отношение на държавите и 
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местата, които са в част Б, в писмото са изразени съображения за 

нецелесъобразност за образуване на избирателни секции на тези 

места по различни причини, подробно описани в писмото. В 

момента го докладвам за сведение и запознаване, като тази 

информация ще бъде взета предвид при подготовката на 

предстоящото решение за местата, на които да се разкрият 

избирателни секции извън страната. 

Докладвам също така с вх. № ЦИК-НС-12/05.04.2024 г. 

приемо-предавателен протокол, подписан от            А.                  А., 

от страна на МВнР, и от страна на Централната избирателна комисия 

е подписан от директора дирекция Администрация и главния 

експерт-архивист. Протоколът е за предаване на чували с изборни 

книжа на секционните избирателни комисии извън страната от 

проведените избори за народни представители на 2 април 2023 г. 

Приложен е списък на секциите, от които е предадена тази 

документация. 

Получили сме писмо от Обществения съвет към Централната 

избирателна комисия, с което ни уведомяват за свикване на тяхно 

заседание на 11 април, четвъртък, от 16,00 ч. Отправят молба за 

осигуряване на помещение за заседанието им.  

Приложен е дневният ред, който се състои от две точки: 

обсъждане и приемане на становище с предложение на Обществения 

съвет във връзка с предстоящите избори и втора точка: Разни. 

Приложен е и списък на хората, които следва да участват в това 

заседание. 

В тази връзка предлагам да изпратим писмо до председателя 

на Народното събрание с искане да се осигури зала за провеждане на 

това заседание – да се осигури зала, след 15,30 ч. в четвъртък, 

11 април 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения? 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, в тази връзка да кажа, че в моя 

папка от днешното заседание са качени предложенията на 

Обществения съвет във връзка с разяснителната кампания, които 

докладвах на 4 април, но тогава не бяха качени – докладвам ги за 

сведение и запознаване. Те евентуално ще се имат предвид при 

организацията на разяснителната кампания. 

Докладвам писмо от гражданин, който ни изпраща 

подготвена от него справочна информация за представените в 

парламента политически сили по общини и райони от изборите на 

2 април 2023 г. Справката е качена във вътрешната мрежа. 

Докладвам я също за запознаване. 

Докладвам ви писмо от австрийски гражданин, който ни пита 

къде би могъл да се регистрира, за да участва в изборите за 

Европейски парламент на 9 юни 2024 . Имаме вече няколко питания 

от този тип и предлагам в рубриката „Въпроси и отговори“ на 

раздела за Европейски парламентарни избори на сайта на ЦИК да се 

отговори на този въпрос, а не лично. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпила е 

докладна записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. 

№ ЦИК-ЕП-17/09.04.2024 г. относно изготвен проект на решение за 

откриване на обществена поръчка чрез състезателна процедура с 

договаряне ведно с документацията. 

Откриването на обществената поръчка е свързано с 

дейностите по осигуряване на машинното гласуване за насрочените 

днес с указ на президента избори за членове на Европейския 
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парламент от Република България и за народни представители на 

9 юни 2024 г. 

В проекта на решение се предлага обществената поръчка да 

бъде разделена на две обособени позиции по същия начин, както 

предходната обществена поръчка, но този път в поръчката са 

добавени дейностите, свързани и с насрочените избори за народни 

представители. 

В решението подробно са посочени мотивите за избор на 

горепосочената процедура. Предлага се прогнозна стойност на 

обществената поръчка в размер на 8 млн. 233 хил. и 100 лв. без ДДС, 

като определянето на прогнозната стойност е на база прогнозната 

стойност на прекратената обществена поръчка за изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България, която, 

припомням, е 7 млн. 66 хил. лв. Към тази сума е прибавена цената за 

параметризиране на бюлетините за предстоящите избори за народни 

представители, тоест прилагане на цената за параметризиране на 

бюлетините, която е била на предходните избори за народни 

представители на 2 април 2023 г., както и цената за допълнителен 

брой техници извън страната. 

Предвид изложеното и на съответните  правни основания 

предлагам Централната избирателна комисия да вземе следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Открива състезателна процедура за договаряне за възлагане 

на обществена поръчка с предмет: „Дейности по осигуряване на 

машинното гласуван в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 

9 юни 2024 г. съгласно техническите спецификации и условията на 

договорите с две обособени позиции“. 

Обособена позиция № 1: профилактика, диагностика, 

подготовка и инсталиране на операционна система и приложен 

софтуер; параметризиране и комплектуване на СУЕМГ; техническо 

обслужване на СУЕМГ в предизборния и изборния ден по места и 

осигуряване на център за поддръжка при възникнали проблеми със 
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СУЕМГ в изборите за членове на ЕП от Република България и за 

народни представители. 

Обособена позиция № 2: транспорт на СУЕМГ до 

избирателните секции в страната и логистично осигуряване на 

СУЕМГ в предизборния и след изборния ден в изборите за членове 

на Европейски парламент от Република България и за народни 

представители. 

Двете технически спецификации са обособени (Приложение 

№ 1 и Приложение № 2). 

Одобрява документацията и обявлението за откриване на 

процедурата; прогнозна стойност, за която говорих преди малко. 

Осигуряване на необходимите за целта средства. 

Гаранция за изпълнение по всяка от обособените позиции. 

Критерии за възлагане. 

Предлагам да приемем така предложения проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на решение и приложената към него 

документация. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3050-ЕП/НС/09.04.2024 г. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. 

Следобедната част ще продължи в 14,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, десет 

членове сме в залата – имаме кворум. 
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Продължава заседанието на Централната избирателна 

комисия с доклади по административни преписки. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

докладна записка с вх. № ЦИК-55/08.04.2024 г. относно сключване 

на договор с избрания за изпълнител в обществената поръчка за 

предоставяне на преводачески услуги „Евро-Алианс“ ООД.  

Представени са изискуемите по закон документи след 

избиране на изпълнителя. Към докладната записка е представен и 

съгласуваният проект на договор, който е и част от одобрената 

документация по обществената поръчка. 

Предлага се договорът в този му текст да бъде подписан, за 

което да упълномощим председателя на Централната избирателна 

комисия да го подпише, след подписването му, разбира се, от 

определения изпълнител по обществената поръчка. 

Моля, да гласуваме това предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Определям госпожа Матева да води за малко заседанието. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Следващият ми доклад е по писмо с 

вх. № ЦИК-54/08.04.2024 г. от „Информационно обслужване“ АД, с 

което ни уведомяват, че все още очакват информация за 

необходимото съдействие по завършване на първия етап от 

дейностите по изграждането на инфраструктурата по Договор № 4 

от 13 март 2024 г. В тази част докладвам за сведение и запознаване. 

Ще бъде насочено към директор „Администрация“, тъй като ние сме 

изпратили вече писмо до главния секретар на Народното събрание за 
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осигуряването на съдействие, за да бъде администрирано 

изпълнението на тези дейности и проследяване на информацията по 

кореспонденцията, която сме осъществили. 

Със същото писмо „Информационно обслужване“ АД ни 

уведомяват, че имат готовност и желание за организиране на среща с 

Централната избирателна комисия във връзка с дейностите по 

цитирания договор, както и във връзка с компютърната обработка на 

предстоящите избори за членове на ЕП и за народни представители 

– докладвам за сведение и запознаване. След обсъждане в работен 

порядък и преценка на графика на ЦИК ще допълня, ако има 

необходимост, доклад за уточняване на такава среща. 

Колеги, предлагам ви с писмо – проектен номер 9368, в моя 

папка до ГД ГРАО в МРРБ да изпратим, както обичайно имаме 

практика, за съгласуване въпросите с изготвянето на избирателните 

списъци.  

Моля да погледнете текста на писмото в моя папка с проектен 

номер 9368. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, 

становище по текста на писмо? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Докладвам ви заедно писма с вх. 

№№ ЦИК-49 и ЦИК-49-1 – това са изпратени съгласно наше писмо 

проекти на договори във връзка с процедурата по възлагане на 

застраховане по позиция № 3 и № 4. Докладвам ви го за сведение и 

запознаване. Насочено е към звено „Правна дейност“ за проверка и 

съгласуване на текстовете на договорите, които впоследствие, след 

като бъдат уточнени, ще бъдат внесени за одобрение и подписване. 

Докладвам го за сведение и запознаване на този етап. 
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ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Следващ 

докладчик – колегата Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, предлагам ви да гласуваме 

писмо до министъра на външните работи във връзка с организацията 

на изборите за гласуване извън страната, което вчера обсъдихме на 

работна група. Писмото е във вътрешната мрежа в папка с моите 

инициали. То е с оглед получаването на съгласие от приемащите 

държави и предоставяне на информация на Централната избирателна 

комисия. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по текста. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – колега Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка с преписка от 

Окръжен следствен отдел – Кърджали, по водено разследване във 

връзка с образувано досъдебно производство, е изискана 

информация от Централната избирателна комисия да бъдат 

предоставени данни за       С.       Т.         И. и упражненото от нея 

гласуване в секции № 559 и № 560 в град Бурса. 

Тъй като допълнителната страница, както и първата, и 

последната страница на списъка за гласуване извън страната, както и 

протоколът на секционната избирателна комисия и декларацията на 

посоченото в преписката лице не бяха налични в Централната 

избирателна комисия, а първоначално сме изпратили отговор в този 

смисъл, вече цялата изискана информация е налична и в папка с 

моите инициали може да се запознаете с проект на писмо, с което 

уведомяваме какво можем да предоставим във връзка с искането от 

Окръжен следствен отдел Кърджали. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, искам да ви помоля да гласуваме 

писмо до кмета на община Казанлък и до ОИК – Казанлък, с което 

им изпращаме коригирана справка относно подлежащи на 

заплащане възнаграждения. 

В предходно заседание е докладвано с вх. № ЦИК-МИ-3. В 

предходния доклад са били приложени счетоводна справка и 

контролен лист. Сега това, което предлагам, е да бъде изпратена 

коригираната счетоводна справка. 

Моля да гласуваме писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Другото, което искам да подложим на 

гласуване и ви моля да погледнете проектен номер 9357 е писмо до 

Окръжна прокуратура – Хасково, Окръжен следствен отдел по повод 

преписка, която и в предишно заседание съм докладвала.  

Тъй като материалите са налични вече в Централната 

избирателна комисия, моля да погледнете проекта на отговор, с 

който ги уведомяваме, че сме на разположение – преписката е с вх. 

№ НС-09-2-3. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Колеги, подготвил съм проект на 

писмо с проектен номер 9358 до Окръжна прокуратура – Шумен, в 

отговор на писмо във връзка с искане за информация във връзка с 

участие на едно лице като гласоподавател на изборите на 2 април 

2023 г. в избирателна секция в Република Турция. 

Предлагам след запознаване да приемем текста на писмото и 

да бъде изпратено на младши следовател Тодоров. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам ви за сведение писмо от 

гражданин с вх. № ЦИК-ЕП-12/08.04.2024 г. с мнения относно 

правилността на провеждане в един ден на изборите за Европейски 

парламент и национални избори – цитирам части от писмото. 

Докладвам ви за запознаване писмо с вх. № ЦИК-ЕП-

11/08.04.2024 г., което е от началник-отдел „Международни 

хуманитарни организации“ към Дирекция „Права на човека“ към 

МВнР на Република България във връзка с разменена 

кореспонденция с представители на ОССЕ-БДИПЧ с молба за 
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установяване как да се процедира във връзка с желанието за 

посещение на представители на Организацията. Сега го докладвам 

за запознаване. 

Във връзка с докладваното писмо от МВнР предлагам да 

отговорим, че Централната избирателна комисия изразява готовност 

за среща с представители на ОССЕ в удобно време през седмицата, 

започваща на 22 април 2024 г., с изключение на 24 април 2024 г., 

като допълнително уточним конкретната дата и час. 

Предлагам да приемем такъв отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-ЕП-18/09.04.2024 г. от Сметната палата на Република 

България, с което ни се предоставят издадени от Сметната палата 

удостоверения по чл. 37, ал. 1 от Закона за политическите партии 

във връзка с разменена кореспонденция между Централната 

избирателна комисия и Сметната палата. 

Предоставен ни е списък с партиите, които са представили в 

срок годишните си финансови отчети, както и 115 удостоверения, а 

за още 10 партии ще ни бъде предоставена допълнително 

информация. Списъкът е изпратен и в електронен вариант, за да 

може да се използва при регистрацията на партии и коалиции. 

Всички тези удостоверения предлагам да се съхраняват в звено 

„Регистри“ и да бъдат приобщавани към съответната преписка за 

регистриране на партии и коалиции от партии за участие в 
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предстоящите избори на 9 юни, както и в следващи избори, тъй като 

валидността на удостоверенията е до 15 април 2025 г. 

Колеги, в папката „Избори за ЕП и Народно събрание“ има 

подпапка „входящи регистри“. Разглеждали сме ги на работни 

заседания няколко пъти, включително вчера последно работно 

прегледахме входящите регистри.  

Ако нямате някакви предложения, ще бъдат попълнени 

приложенията с номерата на изборните книжа, които днес приехме, 

да ги одобрим и да бъдат предоставени за отпечатване, за да имаме 

готовност за началото на регистрацията. Това са входящите регистри 

за партии за участие в изборите за Европейски парламент и Народно 

събрание, за коалиции, за инициативни комитети само за ЕП, които 

се регистрират в ЦИК и за кандидатски листи за ЕП, които също се 

регистрират в ЦИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, предложения по тези регистри, за да ги одобрим и да 

може да се изработят, за да сме в готовност за следващата седмица. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в тази точка. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

няколко писма до Районна прокуратура – Ловеч, от списъка, 

изготвен от ГД ГРАО за лицата, гласували в нарушение. За лицата, 

за които има данни за извършено престъпление, са подготвени 

четири писма, които предлагам да изпратим, и приключваме с 

област Ловеч. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 



33 

Подлагам на гласуване проектите на писма – четири, до 

Районна прокуратура – Ловеч. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

Българската академия на науките с вх. № ЦИК-ЕП-8/04.04.2024 г. в 

отговор на нашата молба да ни предложат експерти със съответния 

професионален опит и експертиза, които да консултират 

Централната избирателна комисия по въпроси, свързани с 

машинното гласуване за предстоящите избори. 

От Българската академия на науките ни предлагат доц.           

З.    М. и доц. Г.      Б.     Докладвам го за сведение. 

Колеги, постъпил е доклад от IT експертите с вх. № ЦИК-ЕП-

16/09.04.2024 г. относно годността на наличните флашпамети за 

машинно гласуване. В доклада ни информират за годните 

флашпамети и за тези, за които предлагат допълнителна проверка за 

годност. Докладвам го за запознаване, като предлагам да го обсъдим 

на работна група. 

ПРЕДСЕДАТEЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме по дневния ред с точка шеста: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОВЕЖДАНЕ НА 

КОНСУЛТАЦИИ ПРИ ОБЛАСТНИТЕ УПРАВИТЕЛИ ЗА 

ОПРЕДЕЛЯНЕ СЪСТАВИТЕ НА РИК И НАЗНАЧАВАНЕТО ИМ 

ПРИ ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, представям ви проект на 

решение относно провеждане на консултации при областните 

управители за определяне съставите на районните избирателни 

комисии и назначаването им за произвеждане на изборите за членове 
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на Европейския парламент от Република България и народни 

представители на 9 юни 2024 г.  

Съгласно § 5, т. 2 от Допълнителните разпоредби на 

Изборния кодекс при произвеждане едновременно на избори за 

членове на Европейски парламент и за народни представители се 

назначава една районна избирателна комисия за всеки район или 

изборен район. 

Решението е аналогично на предходни решения за 

назначаване съставите на РИК. Сегашното решение е съобразено с 

парламентарното представителство на партиите и коалициите в 

Четиридесет и деветото Народно събрание към днешна дата. 

Сроковете в решението са съобразени с приетата хронограма. 

Към решението има приложения (декларацията, която 

подават лицата, предложени за членове на районните избирателни 

комисии). Решението беше обсъдено на работна група и в него са 

нанесени всички уточнени корекции. 

Предлагам, ако няма забележки, да приемем така 

предложения проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3051-ЕП/НС/09.04.2024 г. 

 

Продължаваме с точка седма от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ЖРЕБИЙ ПРИ 

ПОПЪЛВАНЕ СЪСТАВИТЕ НА РИК. 

Господин Войнов, продължете. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, представям ви проект на 

решение относно жребий при попълване съставите на РИК. Това 

решение се отнася за случаите, когато парламентарно представените 

партии и коалиции не са направили предложение за всички членове, 

на които имат право. Тогава незаетите места се попълват по 

предложение на други партии и коалиции, участвали в 

консултациите. 

Решението е напълно аналогично на предходни решения с 

жребий. Единствената разлика е, че в точка 5.1 и т. 5.2 

неоползотворените остатъци са съобразени с числеността на 

парламентарните групи в Четиридесет и деветото Народно събрание 

към днешна дата. 

Предлагам да приемем така предложения проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по този проект на решение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3052-ЕП/НС/09.04.2024 г. 

Колеги, прекъсвам заседанието за кратка почивка от 

10 минути. 

 

(След почивката.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Дванадесет 

членове сме в залата – имаме кворум. 

 

Продължаваме по дневния ред с точка девета: 
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ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯТА НА ЧЛЕНОВЕТЕ НА РИК И СИК/ПСИК 

В СТРАНАТА И СПЕЦИАЛИСТИТЕ КЪМ РИК ЗА 

ПРОИЗВЕЖДАНЕ НА ИЗБОРИТЕ ЗА ЧЛЕНОВЕ НА 

ЕВРОПЕЙСКИ ПАРЛАМЕНТ ОТ Р. БЪЛГАРИЯ И ЗА НАРОДНИ 

ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 Г. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа е 

проект на решение за определяне възнагражденията на членовете на 

РИК и на СИК в страната, както и специалистите към РИК. 

Обсъдено е на работна група. 

Предлагам да приемем решението за възнагражденията на 

районните и на секционните избирателни комисии в страната, да 

продължим практиката по отношение на специалистите към 

районните избирателни комисии с оглед на това, че РИК най-добре 

знаят необходимостта от създаване на работни групи и могат да 

преценят както персонално кои експерти да привлекат, за да ги 

подпомагат, така и да възложат обем функции за изпълнение по 

договора и да определят възнаграждението.  

С проекта на решение е предвидено решенията на районните 

избирателни комисии да бъдат съгласувани с областните 

управители. Новият момент в проекта на решение е еднократното 

възнаграждение, което предвиждаме за районните избирателни 

комисии, за изпълнение на функции към деня на изборите, свързани 

с обучението на секционните избирателни комисии, предоставянето 

на изборни книжа и материали, както и получаването на книжата от 

секционните избирателни комисии. 

С това решение определяме, както казах и в началото, и 

възнагражденията на секционните избирателни комисии в страната. 

При определяне възнагражденията на РИК и на СИК имаме предвид 

размерите на минималната месечна работна заплата, определена с 

ПМС № 193 от 2003 г. За секционните избирателни комисии имаме 
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законова норма, която определя в общи линии принципната основа 

за възнаграждението на член на СИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3053-ЕП/НС/09.04.2024 т. 

Колеги, продължаваме с доклад на госпожа Солакова в точка 

десета от дневния ред. 

Заповядайте, госпожо Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, с вх. № ЦИК-ЕП-

19/09.04.2024 г. сме получили писмо от Министерството на 

финансите с подготвен проект на ПМС за приемане на план-

сметката за разходите съответно трансферите по подготовката и 

произвеждането на изборите за народни представители и за членове 

на Европейския парламент от Република България на 9 юни. С план-

сметката са предвидени необходимите средства за Централната 

избирателна комисия, които следва да бъдат осигурени по бюджета 

на ЦИК, за обезпечаване на дейности, свързани със сключени 

трудови и граждански договори с лица, които да подпомагат в 

периода по подготовка и произвеждане на изборите, за материално-

техническото осигуряване на изборния процес, както и за разходи за 

медийни пакети. 

В тази връзка ви предлагам да изпратим писмо до министъра 

на финансите за съгласуване на представения проект съгласно 

чл. 18, ал. 2 от Изборния кодекс. 

В писмото изрично да посочим, че с Решение № 3053-ЕП/НС 

от 9 април 2024 г. ЦИК определи възнагражденията на РИК, СИК в 

страната и специалистите към РИК. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, във вътрешната 

мрежа е проектът на писмо до всички ОИК, което на работна група 

се уточнихме да изпратим, във връзка със спазването на 

изискванията за защита на личните данни – кратки допълнителни 

указания. С това писмо отново изпращаме указанията към ОИК 

относно обработката и защитата на личните данни – да обърнем 

внимание, че преди всяко публикуване или оповестяване, поставяне 

на видно място на решенията и други актове на общинските 

избирателни комисии, следва да бъдат заличени личните данни на 

лицата, като изрично подчертаем, че лица, които участват в 

изборите, не се ползват с такава защита с оглед на това, че в 

определено качество участват в изборния процес и с това следва да 

може да се легитимират с трите си имена. Не се заличава част от 

името, както и в други случаи. 

При публикуването на документите лицата, които отговарят 

за заличаването, следва да имат предвид, че при нарушение се 

прилагат административно-наказателните разпоредби от Закона за 

защита  на личните данни, като размерите на глобите и санкциите са 

определени в регламента, както е посочено в тези административно-

наказателни разпоредби. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 
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Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

 

Колеги, продължаваме с точка 11 от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, в моя папка е 

публикувана касационна жалба срещу Решение № 1228/11.03.2024 г. 

по наказателно административен характер дело № 11339/2023 г. на 

Софийски районен съд. 

Моля да се запознаете с нея и да бъде гласувано подаването 

на касационната жалба от Централната избирателна комисия срещу 

решението, с което се отменя Наказателно постановление № 6 от 

24 юли 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания и предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-56-

18/09.04.2024 г. е постъпила жалба от      И.            Л. срещу Решение 

№ 144-МИ/06.04.2024 г. на ОИК – Вълчедръм, с което Общинската 

избирателна комисия е отказала да прекрати пълномощията на кмета 

на община Вълчедръм. 

Предлагам тази жалба да бъде препратена по компетентност 

до Административен съд – Монтана, като в уведомителното писмо 

жалбоподателят бъде поставен в копие, така че да е запознат с реда 

за разглеждане на жалбите. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Колеги, в последната точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

ССТАВИ НА ОИК. 

Заповядайте, госпожо Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка с постъпило 

заявление от Васил Цветанов Стефанов с вх. № ЦИК-МИ-

45/05.04.2024 г. за освобождаването му като зам.-председател на 

ОИК – Стамболийски в папка с мои инициали е подготвен проект на 

решение относно освобождаването на господин Стефанов. 

Моля да се запознаете с проекта на решение и ако нямате 

някакви забележки по него, да гласуваме освобождаването му като 

зам.-председател на ОИК – Стамболийски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 3054-МИ/09.04.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка с току-що 

приетото решение предлагам да изпратим писмо до 
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представляващия партия „Възраждане“ в най-кратък срок да направи 

предложение за попълване на състава на ОИК – Стамболийски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия.  

Насрочвам следващото за утре, 10 април 2024 г., от 10,30 ч.  

Благодаря ви за добрата работа, която успяхме да свършим 

днес, в деня, в който бяха издадени указите за насрочване на двата 

вида избора. Благодаря. 

 

(Закрито в 16,30 ч.) 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


